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KLASA:  024-05/22-01/17 
URBROJ:  2170-1-09-10-22-6 
Rijeka,  29. ožujak 2022. 

 
 

ZAPISNIK  
SA 30. SJEDNICE VMO BANDEROVO 

 
održane dana 29. ožujka (utorak) s početkom u 17 sati u prostorijama MO Banderovo, Rudolfa Tomšića 
15. 

 
Sjednici su bili nazočni: 

- Marta Siladjev, predsjednica VMO 
- Nadja Poropat, zamjenica predsjednice VMO 
- Auzilija Maligec, članica VMO 
- Anton Blažeković, član VMO 
- Đulijana Desanti, tajnica MO 
 
- Sjednici nisu bili nazočni: 
- Velimir Horvat, član VMO 

 
Usvajanje zapisnika sa 29. sjednice VMO Banderovo održane 22. veljače 2022. godine: 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen.  
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Marta Siladjev i predložila slijedeći dnevni red kako slijedi: 
 

 
DNEVNI RED 

 

 

1. Prijedlog Komunalnih prioriteta za 2023. godinu – informacija 
2. Izvještaj sa sastanka u TD Rijeka plus 
3. Povjerenstvo za odabir projekta Riječkog programa lokalnog partnerstva za 2022. 

godinu - odgovor 
4. Komunalna problematika 
5. Razno 

 

 
AD – 1  
Od 28. ožujka do 15. travnja 2022. godine zaprimaju se prijedlozi za uređenje i održavanje objekata 
komunalne infrastrukture (Male komunalne akcije) za 2023. godinu. Prijedlozi za uređenje i održavanje 
objekata komunalne infrastrukture mogu se dostavljati osobno, poštom, e-mailom u sjedišta mjesnih 
odbora. 
Predlagati se mogu manji komunalni zahvati kao što su: izgradnja dječjih igrališta, uređenje zelenih 
površina, parkirališta, postave autobusnih čekaonica, postave tijela javne rasvjete, sanacija postojećih 
prometnica, uređenje kolnika, izrada nogostupa, uređenje prometne signalizacije i tehničkih elemenata 
cesta, sanacija divljih deponija i sl.  
Na temelju pristiglih prijedloga, vijeća mjesnih odbora izradit će program i utvrditi prioritete u rješavanju 
koji će po njihovom usvajanju na Gradskom Vijeću činiti sastavni dio Plana raspodjele sredstava za 



prioritetno održavanje objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području mjesnih odbora u 2023. 
godini.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje.  
  

AD – 2 
U utorak, 29. ožujka održan je sastanak u prostorijama Rijeka plus, a bili su nazočni: Željko Smojver, 
Elio Biasiol, Igor Ausilio, Ana Tomljanović iz Rijeka plus te zamjenica predsjednice Vijeća MO 
Banderovo Nadja Poropat i Đulijana Desanti, tajnica MO. 
Svrha sastanka je upoznavanje s Vijećima i poboljšanje komunikacije između nadležnih službi Rijeka 
plus i mjesnih odbora te rješavanje i ubrzavanje realizacije prijelaznih radova Malih komunalnih akcija 
iz prethodnih godina. Rijeka plus uveo je novu mail adresu info@rijeka-plus.hr te smo zamoljeni da 
sve prijave idu preko navedenog maila. Ovaj način komunikacije je uveden zato da se prije dobije 
povratna informacija obzirom da su neki mailovi ostajali neodgovoreni zbog korištenja GO-a, bolovanja 
i slično pa se ovim putem sve zaprima na jednom mjestu.  
Napomenuli smo da će tajnica MO i dalje slati redovito zahtjeve kako ih zaprimi, a da Rijeka plus 
ovisno o važnosti i hitnosti obrade prema prioritetima te nas obavijeste o poduzetom. Gđa. Nadja 
Poropat je tražila da se obavezno prije početka radova kod realizacije prioriteta i većih zahvata izvijesti 
tajnicu MO i prema potrebi zajedno obiđe lokacija koja će se izvoditi. Male komunalne akcije za 2021. 
godinu  - prijelazni radovi koji još nisu odrađeni riješit će se u mjesecu travnju. 
Male komunalne akcije za 2022. godinu - povećanje vidljivosti pješačkog prijelaza u Vukovarskoj ulici 
kod kućnog broja 12 – Učenički dom Kvarner – Vedran Kirasić obišao je teren i predložio da se 
postojeći pješački prijelaz izbriše te izmakne za nekoliko metara u zonu boljeg osvjetljenja, iscrta na 
crvenoj podlozi od antikliznog materijala, izgradi rampa za osobe sa invaliditetom i premjestit 
vertikalna signalizacija.  
Osim toga dotakli smo se i ostalih potreba kao što je problem loše asfaltne  podloge na raskršću ulica: 
Braće Branchetta i dr Frane Kresnik. Zbog velikog nagiba i mokrog kolnika dolazi do proklizavanja i 
potrebno je obaviti othrapljivanje podloge, ali to je kratkotrajno rješenje. Rijeka plus predlaže 
dugotrajno rješavanje cijele asfaltne podloge ulica: Braće Branchetta i dr Frane Kresnika od 
proklizavanja i sigurnije vožnje tzv. type gripe što iziskuje nešto više sredstava, ali je dugotrajnije i 
puno kvalitetnije asfaltiranje. Od Medicinskog fakulteta do srednje Medicinske škole na tri mjesta došlo 
je do ulegnuća kolnika i propao je vijenac šahte. U prolazu Braće Branchetta od kbr. 3 do kbr. 7 
pojedina stepeništa i gazišta su oštećena, pa je potrebna sanacija što će se riješiti sredstvima 
redovnog održavanja. 
Potaknuto je i pitanje izmještanja pješačkog prijelaza u Vukovarskoj ulici kod kbr. 28 kod starog 
kestena, a nekoliko metara niže prema ulasku na parkiralište Podpinjol. Potrebo je izraditi elaborat i 
osigurati sredstva komunalnim prioritetom za 2023. godinu.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Jednoglasno su suglasni sa prijedlogom rješenja 
povećanja vidljivosti pješačkog prijelaza u Vukovarskoj ulici kod Učeničkog doma 
Kvarner.  

 
AD – 3 
Povjerenstvo za odabir projekta u okviru Riječkog programa lokalnog partnerstva za 2022. godinu 
donijelo je odluku kojem se projektu „Sport svima“ dodjeljuje potpora u iznosu od 16.000,00 kn za 
nabavu, dostavu i postavljanje jedne fitness sprave za vanjsku upotrebu – eliptične hodalice u dječjem 
parku u Velebitskoj ulici. Vijećnici će prikupiti donacije, a sredstva koja se prikupe usmjerit će se za 
potrebe realizacije projekta. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje.  
 

AD – 4 – KOMUNALNA PROBLEMATIKA 
AD – 4 – 1  
U Ulici Rudolfa Tomšića poviše kbr. 10 nalazi se spremnici za komunalni otpad, a jedan spremnik je u 

mailto:info@rijeka-plus.hr


potpunosti uništen i treba ga zamijeniti. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Proslijediti zahtjev KD Čistoća.   
 
AD – 4 – 2  
Park Rumen u Vukovarskoj ulici je sredstvima komunalnog prioriteta uređen, grmovi igrane temeljito 
podrezane. Pojedine klupe su oštećene, a farba u lošem stanju. Potrebno ih je sanirati te postaviti 
jedan koš za otpatke kod gornjih klupa. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Proslijediti zahtjev Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav. 
 

AD – 4 – 3  
Na više lokacija u Vukovarskoj ulici, u Ulici Braće Branchetta i Rudolfa Tomšića primijećeno je loše 
održavanje površina. Potrebno je izvanredno pometanje. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Proslijediti zahtjev Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav. 

 
AD – 4 – 4  
Ispred spremnika za komunalni otpad u Ulici Braće Branchetta kod trgovine Brodokomerc Nova i 
Medicinskog fakulteta redovito se parkiraju vozila, pa je onemogućen pristup spremnicima. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Proslijediti zahtjev Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav i Rijeka plus da se iscrta žuta horizontalna signalizacija. 

 
AD – 5 – RAZNO 
Pod točkom Ad – 5 nije bilo prijedloga. 
 
 
 
Sjednica je završila u 18 i 20 sati. 
 
 
Ovaj zapisnik sastoji se od 3 (tri) stranice. 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                                      Predsjednica Vijeća MO: 
 
 
                       Đulijana Desanti                                                                     Marta Siladjev 

 


